
 
 

 

MØTE FOR APOTEKERFORUM 20/03 – REFERAT 

Dag:      20. mars 2023 

Tid: Kl 08:30-14:30 

Sted:      Tollbugata 35 
 

Til stede:  
Styret i apotekerforum 

Merethe Enstad 
Erik Pomp 
Sidsel Rykken 
Bruno Rosa 

 
Observatør 

Urd Andestad, (ikke til stedet under diskusjon av varslingssaken i Bergen) 
 
Referent  
Hanne Sandberg 
 

Agenda: 

1. Velkommen, Merethe 

2. Hva gjør foreningen? Urd 

3. Plan for 2023, alle 

i. Apotekerdagen 

ii. Eventuelle digitale seminarer 

4. Hva kan Farmaceutene sentralt gjøre? Alle 

5. Eventuelt   

  

1. Velkommen 

Målet med møtet er å bestemme/diskutere  

- Formålet med apotekerforum  

- hvordan styret i apotekerforum skal jobbe fremover   

- bidrag fra Farmaceutene, både sekretariat og sentralstyret  

- legge en plan for 2023 

 

2. Informasjon fra leder v/UA og bistand v/JOW : 
- Valg i foreningen  



 
- Politisk arbeid  

- Bistandsarbeid 

 

3. Plan for 2023 og fremover 

Styret ønsker å styrke apotekere i sin rolle, både innenifra og utenifra. For å oppnå dette 

ønsker vi følgende verktøy og ressurser:  

For å styrke apotekerne: 

- Apotekerdagen 

- Digitale seminarer 

- Kollegaveiledning (GDPR-regler må følges, og kun for medlemmer) 

- Ressursside eller startpakke for nye apotekere 

- Ressursside eller emnepakke for erfarne apotekere 

- Apotekerspiredag kan være aktuelt, men kan være digitalt og heller komme i drypp 

Tema for seminarer/kurs kan være:  

- Rolleforståelse – bygge rundt apotekeransvaret  

- Kommunikasjonskurs /medie-trening 

- Konflikthåndteringskurs/forebygging 

- Positivt lederskap 

- Endringsevne som fortrinn 

- Personlig ansvar og handlingsrom 

- Helserett 

Styrke apotekers rolle og verktøy: 

- Apotekerforum ønsker mer regulering av apoteker og deres rolle i tariffavtalene 

o Arbeide for formalisering av tid til administrasjon og ledelsesoppgaver i 

kontrakt eller overenskomst 

o Apoteker sine betingelser inn i overenskomst 

o Faglig utvikling for apoteker- som øverste faglige leder på apoteket bør det 

settes av tid til dette 

- Arbeide med ansvarsforholdet mellom eier og driver, ansvarliggjøre eier for det eier 

bestemmer og pålegger og at ansvarsforholdene er tydelige 

- Styrket vern ved varsling 

o Styret er bekymret for at ansatte (apotekere og farmasøyter) ikke orker å 

melde avvik på grunn av belastningen av å stå i slike saker.  

- Mer synlighet i media  

 

4. Hva kan Farmaceutene sentralt gjøre? 

Sekretariatet: 



 
Det ble påpekt at de fleste ikke skjønner hva juridisk bistand innebærer og det potensielle 

omfanget av det. Det ble da spesielt nevnt mulighet for kontraktinngåelse før signering av 

egen arbeidskontrakt og at man kan få hjelp til vurderinger knyttet til helsepersonelloven og 

apotekloven. Hvordan kan dette gjøres enda tydeligere og budskapet bringes til alle 

apotekere?  

Suppleringsvalg til styret i apotekerforum bør avholdes før sommeren. Styret ønsker bistand 

fra sekretariatet for å gjennomføre dette. 

Styret ber om en tilbakemelding på følgende for de ulike tiltakene styret har foreslått: 

- Hva som kan være mulig å gjennomføre i 2023 utover apotekerdagen  

- Tidshorisont og eventuell prioritering for de øvrige 

Sentralstyret: 

Styret ber sentralstyret om å fortsette arbeidet rundt hva farmasøyter kan gjøre i apotek 

også utover vaksinering.  

 

Apotekerdagen 2023 

Dato ble satt til 28. august, med styremøte i apotekerforum påfølgende dag. Forslag til 

oppbygging og tema:  

- Erfaringsutveksling – Forhold mellom eier og driver – Ikke de, men OSS. 

- NOU – Fremtidens apotek – Oppsummering & tidslinjer 

o Espen Åsen (HOD) 

- Kommunikasjonsteknikk – praktiske øvelser 

- Arbeidstilsynet – Varslingsrutiner, saksgang og prioriteringer 

Varslingssaken i Bergen og varsling generelt 

Apotekerforum ønsker å uttale seg om det prinsipielle i saken om sykehusapoteket i Bergen, 

omtalt i media. Det å varsle om kritikkverdige forhold som går ut over faglig forsvarlig drift 

av apoteket er en del av jobben/ansvaret for en apoteker. Hvis det blir presedens at 

apotekere som gjør jobben sin står i fare for å bli sagt opp, er dette svært uheldig. Det ble 

foreslått kronikk i Dagens medisin.  

Styret oppfatter at apotekkjedene har gode rutiner når det gjelder varsling, men det er en 

generell bekymring for om varslere orker å stå i varslingssaker. Da er det viktig å vite at 

foreningen er der. 

Styret 

Styret har representasjon fra alle kjedene. Styret ønsker imidlertid å supplere styret med 

noen nye medlemmer på grunn av frafall, spesielt er det ønskelig å rekruttere en 

sykehusapoteker inn i styret for apotekerforum.  


